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Medlemsstatistik 

I december hade föreningen 110 medlemmar. Filmstudion hade vid samma tidpunkt 70 

medlemmar. 

Styrelsemöten 

Styrelsen har under året haft 11 protokollförda sammanträden samt konstituerande möte 

efter årsmötet. 

Kallelse till årsmötet 

Kallelse till årsmötet i mars 2025 har skett genom annonsering på Facebook och Instagram, 

genom anslag på Sagabion och utskick till medlemmar via e-post. 

Ekonomi 

Medlemsavgiften har under året varit 200 kronor för enskild medlem, 50 kronor för ungdom 

upp till 25 år samt 300 kronor för föreningar och företag. 

Föreningen har erhållit verksamhetsbidrag på 250 000 kronor från Åmåls kommun.  

 



 

 

Svenska Filminstitutet har beviljat Saga Bioförening Åmål ”Stöd till biografägare för visning 

av ny värdefull långfilm” på 24 579 kronor. 

Under året har vi haft 4 140 besökare på 96 visningar, vilket innebär ett genomsnitt på 43 

besökare per visning.  Detta är en ökning på 19 % jämfört med 2023. 

Åmåls kommun visade skolbio under vecka 45 samt måndag-tisdag vecka 46. 

Bion har varit uthyrd enligt följande: 

 

25 januari Försvarsutbildarna 

22 mars Åmåls kommun 

27 mars Tösse skolan 

27 april Svenska Kyrkan Åmål 

1 maj Socialdemokraterna Åmål 

3 maj Åmåls bibliotek 

4 september Karlbergsgymnasiet 

23 september Försvarsutbildarna 

25 september Försvarsutbildarna 

28 oktober Försvarsutbildarna 

14 november Huset/ Åmåls kommun 

20 november Åmåls bibliotek 

 

 

 

 


